
SDP demana per l'obtenció del títol de català
amb el batxillerat
És una de les sis preguntes que, de moment, hi ha previstes per a la sessió del Consell del 15 de juny
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El conseller general de Socialdemocràcia i Progrés d’Andorra (SDP), Víctor Naudi, ha presentat una

pregunta sobre els títols de català al Govern (que haurà de ser resposta en la sessió de Consell

General prevista per al 15 de juny i per a la qual ja hi ha, de moment, sis preguntes). Des d’SDP es

vol saber per què el títol de batxillerat del sistema educatiu andorrà “no dona accés directe a

l’obtenció del nivell B2 de llengua catalana”.

Així, des de la formació política es considera que això suposa un “perjudici” per als alumnes del

sistema educatiu andorrà front els de l’espanyol o el francès, ja que en aquests darrers dos casos

“l’obtenció del diploma equivalent al del batxillerat andorrà permet obtenir automàticament la

convalidació del nivell B2 de les seves respectives llengües vehiculars”. Així, es demana al Govern

per què no hi ha una validació automàtica i si es preveu que aquesta possibilitat de convalidació

existeixi en el futur.
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